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Fler infartsparkeringar för bilar och cyklar i Nacka 

Politikerinitiativ från Socialdemokraterna i Nacka.  

 

I takt med att Nacka byggs ut och befolkningstillväxten ökar så behöver Nacka kommun se till 
att framkomligheten motsvarar behoven. Det är redan idag en trafikinfarkt i rusningstid till och 
från Nacka och förutsättningar för att välja kollektivtrafiken är viktigt. Att välja att åka kollektivt 
istället för att ta bilen är både bra för miljön och trafiksituationen i Nacka.  
  
För att möjliggöra resande med kollektivtrafiken för fler av våra invånare behövs 
det infartsparkeringar för både bilar och cyklar i anslutning till kollektivtrafiken. 
Kommundelarna Orminge och Älta är exempel där antalet tillgängliga infartsparkeringar varit 
bristande i perioder. Nacka kommun behöver säkerställa att det finns tillräckliga 
infartsparkeringar både under tiden som Nacka byggs ut och när utbyggnaden står klar.  
  
Det vore önskvärt att Nacka kommun ser över antalet infallsparkeringar för att möjliggöra ett 
mer fungerande och miljövänligt resande.  
 

 

 Socialdemokraterna yrkar därför 

 

att Nacka kommun ser över antalet infartsparkeringar utifrån behovet i Nacka. 
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